

Finance Points Conversion Mileage Extension Offer (Rest-of-the-world)

Terms and conditions

1. The Finance Points Conversion Mileage Extension Offer (the "**Offer**") provided by Asia Miles Limited is valid from 1 July 2022, 00:00 to 30 September 2022, 23:59 (GMT+8), both dates inclusive (the "**Promotion Period**").
2. Members who have fulfilled the following requirements (the "**Eligible Members**") will be entitled to the Offer:
 - i. Members have successfully converted credit card points ("**Points**") from Cathay Pacific and Asia Miles Finance Partners outside of Hong Kong (the "**Eligible Finance Partners**") to a cumulative total of 30,000 Asia Miles based on the regular miles conversion rate (the "**Eligible Miles Conversion**") within the Promotion Period; AND
 - ii. Register for the Offer via the designated link on or before 30 September 2022, 23:59 (GMT+8). Each Eligible Member may only register for the Offer once during the Promotion Period.
3. Under the Offer, Eligible Members can enjoy a mileage renewal fee waiver on miles earned under the time-based system including:
 - i. the balance of miles earned before 1 January 2020
 - ii. all expired miles and were deducted from 1 July 2022 onwardsThose miles will be renewed and fall under the activity-based system afterwards; while balance of miles earned from 1 January 2020 shall remain unchanged. All miles shall stay active as long as the Eligible Members earn or redeem miles at least once every 18 months. [Expiry policy](#) applies.
4. The Eligible Finance Partners referring our partners featured under "Other Partner Credit Cards" at [Asia Miles website](#). Simply select your designated location, "Earn Miles", and click on "Finance & Insurance" and "Other Partner Credit Cards".
5. Members can check with respective Eligible Finance Partner directly for the list of designated credit cards (the "**Eligible Credit Cards**"). The Eligible Miles Conversion may vary among Eligible Credit Cards. There is no limit to the number of conversions and number of credit card points that can be converted within the Promotion Period.
6. Eligible Miles Conversion do not include miles earned via the following conditions and thus they are not eligible for the Offer:
 - i. Miles directly earned from the transactions made with the following Cathay Pacific or Asia Miles co-branded credit cards:
 - BNU Asia Miles Visa Platinum Card (Macao SAR)
 - BNU Asia Miles Visa Gold Card (Macao SAR)
 - China Citic Asia Miles UnionPay Platinum Card (Mainland China)
 - China Citic Asia Miles UnionPay Gold Card (Mainland China)
 - China Citic Asia Miles Platinum Mastercard (Mainland China)
 - China Citic Asia Miles Gold Mastercard (Mainland China)

- China Citic Cathay Pacific UnionPay Platinum Card (Mainland China)
 - China Citic Cathay Pacific UnionPay Gold Card (Mainland China)
 - Cathay United Bank Asia Miles World Card (Taiwan China)
 - Cathay United Bank Asia Miles Business Titanium Card (Taiwan China)
 - Cathay United Bank Asia Miles Platinum Card (Taiwan China)
 - Cathay United Bank Asia Miles Journey Card (Taiwan China)
 - Taishin Cathay Pacific World Mastercard (Taiwan China)
 - Taishin Cathay Pacific Privilege Titanium Mastercard (Taiwan China)
 - Taishin Cathay Pacific Titanium Mastercard (Taiwan China)
 - Cathay Pacific American Express Elite Credit Card (Philippines)
 - Cathay Pacific America Express Credit Card (Philippines)
 - Cathay Pacific MUFG CARD Platinum American Express® Card (Japan)
 - Cathay Pacific MUFG CARD Gold Mastercard® (Japan)
 - RBC® Cathay Pacific Visa Platinum Card (Canada)
 - Cathay Pacific Visa® card (United States)
- ii. Miles earned from the conversion transactions made with the following Eligible Finance Partner:
- China Merchants Bank (Mainland China)

7. Eligible Members acknowledge that the Offer is provided by Asia Miles Limited. By participating in this Offer, Eligible Members agree that upon fulfilment of the relevant requirements in these terms and conditions, the Eligible Finance Partners will provide the relevant information of the Eligible Members, including family name, given name and Asia Miles membership number to Asia Miles Limited for fulfilment purpose for this Offer only. Upon receiving such information from Eligible Finance Partners, Asia Miles Limited will renew Eligible Members' miles within 14 weeks after 30 September 2022. Eligible Members shall notify Asia Miles Limited by 31 January 2023 if they do not receive the Offer; otherwise, Asia Miles Limited and the Eligible Finance Partners accept no liability and will not be liable for any compensation.

8. The Offer cannot be converted into bonus miles, cash rebate or cash, and is non-transferable.

9. The Eligible Member's Asia Miles membership account must remain valid when the Offer is granted, otherwise Asia Miles Limited and the Eligible Finance Partners have the right to forfeit the Offer or charge an amount equivalent to the value of the Offer.

10. Asia Miles Limited and the Eligible Finance Partners reserve the right to vary, extend, terminate and/or cancel this Offer or amend these terms and conditions at any time without prior notice. Any benefit or promotional offer for Eligible Members is subject to availability and Asia Miles Limited and the Eligible Finance Partners may change such offer at their sole discretion from time to time without notice to the Eligible Members. In case of any disputes, Asia Miles Limited and the Eligible Finance Partners' decision shall be final and conclusive.

11. If there is any inconsistency or conflict between the English and the Chinese versions, the English version shall prevail.

12. Other [Asia Miles terms and conditions](#) apply.

轉換積分延長里數有效期優惠(香港以外地區)

條款及細則

1. 由亞洲萬里通有限公司提供的轉換積分延長里數有效期優惠 (「優惠」) 優惠期為 2022 年 7 月 1 日凌晨 00:00 至 2022 年 9 月 30 日晚上 23:59 (GMT+8) · 包括首尾兩天 (「優惠期」)。
2. 符合以下要求的會員 (「合資格會員」) 將可獲享此優惠：
 - i. 會員於優惠期內憑香港以外地區的國泰航空及「亞洲萬里通」金融夥伴機構 (「合資格金融夥伴」) 所發出指定信用卡之積分 (「積分」) 以基本轉換率成功累積轉換達 30,000「亞洲萬里通」里數 (「合資格里數轉換」);及
 - ii. 於 2022 年 9 月 30 日或之前經指定連結登記。每個合資格會員於優惠期內只須登記一次。
3. 在此優惠下合資格會員可獲延長在時間為本系統下所賺取的里數有效期，無須繳付服務費，包括：
 - i. 在 2020 年 1 月 1 日前所賺取的里數結餘
 - ii. 在 2022 年 7 月 1 日或以後因有效期已屆滿而被扣除的里數更新後的里數將會以活動為本的方式計算有效期；而 2020 年 1 月 1 日或之後賺取的里數則維持不變。合資格會員只需每 18 個月賺取或兌換里數一次，就可延長所有里數的有效期。受有關條款及細則約束。
4. 會員可瀏覽相關地區的「[亞洲萬里通](#)」網站，並前往“賺取里數”內的“金融及保險”及點擊“其他夥伴信用卡”以查閱各金融夥伴機構。
5. 會員可向個別合資格金融夥伴查詢指定信用卡 (「合資格信用卡」) 之詳情，各種合資格信用卡之基本轉換率或有所不同。於優惠期內，轉換之次數及積分數量並無上限。
6. 合資格里數轉換不包括經以下途徑賺取的里數，並不適用此優惠：
 - i. 憑以下的國泰航空或「亞洲萬里通」聯營信用卡簽賬直接賺取之里數：
 - 大西洋銀行亞洲萬里通 Visa 白金卡 (澳門特別行政區)
 - 大西洋銀行亞洲萬里通 Visa 金卡(澳門特別行政區)
 - 中信亞洲萬里通銀聯白金卡 (中國內地)
 - 中信亞洲萬里通銀聯金卡 (中國內地)中信亞洲萬里通萬事達白金卡 (中國內地)
 - 中信亞洲萬里通萬事達金卡 (中國內地)
 - 中信國泰航空銀聯白金卡 (中國內地)
 - 中信國泰航空銀聯金卡 (中國內地)
 - 國泰世華亞洲萬里通世界卡 (中國台灣)
 - 國泰世華亞洲萬里通鈦商卡 (中國台灣)

- 國泰世華亞洲萬里通白金卡 (中國台灣)
 - 國泰世華亞洲萬里通里享卡 (中國台灣)
 - 台新國泰航空世界卡 (中國台灣)
 - 台新國泰航空翱翔鈦金卡(中國台灣)
 - 台新國泰航空鈦金卡 (中國台灣)
 - Cathay Pacific American Express Elite Credit Card (菲律賓)
 - Cathay Pacific American Express Credit Card (菲律賓)
 - Cathay Pacific MUFG CARD Platinum American Express® Card (日本)
 - Cathay Pacific MUFG CARD Gold Mastercard® (日本)
 - RBC® Cathay Pacific Visa Platinum Card (加拿大)
 - Cathay Pacific Visa® card (美國)
- ii. 透過以下合資格金融夥伴以積分轉換之里數。
- 招商銀行 (中國內地)
7. 合資格會員明白獲得的優惠由亞洲萬里通有限公司提供。合資格會員參與是次優惠，即同意合資格金融夥伴於合資格會員符合相關條款及細則之要求後，將會轉交合資格會員的相關資料包括姓氏、名字及「亞洲萬里通」會員號碼予亞洲萬里通有限公司以作有關是次優惠安排。亞洲萬里通有限公司將於 2022 年 9 月 30 日隨後之 14 星期內延長合資格會員的里數。合資格會員如未獲享有關優惠，須於 2023 年 1 月 31 日或之前通知亞洲萬里通有限公司以作跟進；否則，亞洲萬里通有限公司及合資格金融夥伴將免除任何會員損失的責任。
8. 此優惠不可轉換額外里數、現金回贈或現金，且不可轉讓。
9. 合資格會員之「亞洲萬里通」賬戶必須於優惠獎賞時仍為有效。否則，亞洲萬里通有限公司及合資格金融夥伴有權取消有關優惠或收取相等於已獲取優惠之金額。
10. 亞洲萬里通有限公司及合資格金融夥伴保留隨時更改、延長、終止和/或取消此優惠或修改相關條款及細則的權利。為合資格會員提供的任何優惠視乎供應情況而定，亞洲萬里通有限公司及合資格金融夥伴可隨時酌情更改該等優惠，恕不另行通知。如有任何爭議，亞洲萬里通有限公司及合資格金融夥伴保留最終決定權。
11. 如本條款及細則之中文與英文版有任何歧義，概以英文版本為準。
12. 須受其他「[亞洲萬里通](#)」[條款及細則](#)約束。